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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1936 Djurskydd för renar

Det är känt att det funnits problem med djurhållningen inom den svenska 
rennäringen och rent av exempel på tydligt djurplågeri. För ett antal år sedan 
uppmärksammades hur renar i Sverige avlivades på ett felaktigt och plågsamt 
sätt genom knivstick i nacken. Jordbruksverket uttalade sig i samband med det 
och sa att de ville se en ökad tillsyn inom rennäringen.

Ett annat problem är olaglig jakt på och stöld och tjuvslakt av renar. Under de 
senaste åren har ett antal allvarliga uppgifter uppdagats om omfattande problem 
som råder kring samebyarna och renhjordarna. År 2015 uppmärksammades att 
varannan sameby i Sverige har problem med tjuvjakt och misstänkt djurplågeri.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Hur har statsrådet och regeringen arbetat de senaste åren för att stärka och säkra 
djurskyddet för renarna, och avser ministern att göra något mer framgent för att 
stärka skyddet av renarna?

………………………………………

Niklas Wykman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-23
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


